
Memo: Folli-Fix (Minoxidil 5% with Ginger & LemonGrass Extract) has successfully obtained KKM 

certification 

 

Esteemed colleagues, 

 

I'm delighted to share some exciting news with each and every one of you. Our Folli-Fix (Minoxidil 5% 

with Ginger & LemonGrass Extract) has successfully obtained KKM certification and now proudly graces 

the NPRA website with official government approval. This achievement underscores the superior 

quality, safety, and authenticity of our hair growth product. Obtaining KKM approval is of utmost 

importance for all cosmetic products, distinguishing us from other brands whose minoxidil products sold 

on platforms like Shopee or Lazada may not meet these rigorous standards, potentially jeopardizing 

their customers' safety and effectiveness. 

 

But there's more to the story! Our minoxidil product, Folli-Fix, stands out in several ways. We have not 

only secured FDA Certification, which is an international recognition, but also gained local KKM Approval 

for listing. This sets our product apart from the competition, thanks to our Grade A ingredients and the 

latest advanced patented formula. 

 

I urge you to share the accompanying video with our valued customers to inform them that we are 

utilizing an innovative Folli-Fix formula infused with Ginger & Lemongrass Extract, unlike ordinary 

minoxidil products lacking KKM approval. 

 

Always remember, looking good should always equate to staying safe. 

 

Steps to verify on the KKM NPRA Website: 

1. Visit the following website: 

https://www.npra.gov.my/index.php/my/consumers-2/maklumat/carian-produk-berdaftar-

bernotifikasi.html 

 

2. Conduct a search under the cosmetics section. 

 

3. Input either one of the following details (Product Name or Notification number): 

*Notification Number: NOT230903462K 

Name: FOLLI-FIX HAIR TREATMENT* 

 

Thank you for your attention, 

 

Dr. Steven G 

CEO 

 

 

 

 

 



尊敬的同事们， 

 

我非常高兴与大家分享一些令人兴奋的消息。*我们的 Folli-Fix（5%米诺地尔，含姜和柠檬草提取

物）已成功获得了马来西亚卫生部（KKM）的认证，现在正式在 NPRA网站上以政府批准的身份

引以为傲。*这一成就突显了我们的生发产品在质量、安全性和真实性方面的卓越表现。获得

KKM批准对于所有化妆品产品来说都至关重要，这将我们与其他品牌区分开来，那些在 Shopee

或 Lazada等平台上销售的米诺地尔产品可能不符合这些严格的标准，有可能危及他们的客户的安

全和有效性。 

 

但这还不是全部！我们的米诺地尔产品 Folli-Fix在几个方面都表现出色。我们不仅获得了 FDA认

证，这是国际认可，还获得了当地 KKM批准，列入了认证名单。这要归功于我们的 A级原料和最

新的先进专利配方。 

 

我敦促您与我们尊贵的客户分享附带的视频，以告知他们我们正在使用创新的 Folli-Fix配方，与

普通没有 KKM批准的米诺地尔产品不同，我们的产品富含姜和柠檬草提取物。 

 

永远记住，保持良好的外表始终应与保持安全相等。 

 

在 KKM NPRA网站上验证步骤： 

1. 访问以下网站： 

https://www.npra.gov.my/index.php/my/consumers-2/maklumat/carian-produk-berdaftar-

bernotifikasi.html 

 

2. 在化妆品部分进行搜索。 

 

3. 输入以下任一详细信息（产品名称或 notification号码）： 

 

*notification码:NOT230903462K 

名称：FOLLI-FIX HAIR TREATMENT*  

 

感谢您的关注， 

Dr. Steven G 

CEO 


